
Setkání souborů

18. června 2010 proběhlo v sokolovně v Horní Čermné již 19. setkání dětských souborů. V letošním roce se nám jich 
představilo sedm. Program byl velmi pestrý. Třikrát se nám na scéně objevili tanečníci. Dva tanečky nám předvedli žáci 2. 
– 5. ročníku naší školy. Veselé a koukavé číslo měla taneční skupina Juicy z Lanškrouna. Zde jsme mohli zatleskat také 
žákyním 9. ročníku i bývalým absolventkám. Již s náročnějším a velmi různorodým programem se nám v šesti různých 
skladbách předvedly žákyně ZUŠ v Jablonném n.Orl. Tato taneční čísla proložila vystoupení souboru zobcových fléten 
z Horní Čermné, kytarového souboru ze ZUŠ v Jablonném n.Orl. a pěveckého souboru Čermáček. Ten se jako stálý a 
mnohaletý místní školní soubor a pořadatel zúčastňuje tohoto setkání každoročně. Tentokrát byl jejich program vyplněn 
veselými prázdninovými písněmi. Závěr patřil dětskému symfonickému orchestru DECAPODA ze ZUŠ  v Ústí n.Orl., 
který u nás vystoupil již několikrát a opět sklidil bouřlivé ovace. Je pouze škoda, že počet účastníků převýšil množství 
návštěvníků. Kdo však přišel, rozhodně nelitoval. 

	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 Lenka Maťátková 
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Z obsahu vybíráme:
	
	 l Setkání Čermných
	 l Myslivecký táborák
	 l Šachový kroužek
	 l Mladí hasiči

Hornočermenský zpravodaj

červenec/srpen - 7/2010
Pranostika:

Tři dny před Jakubem (24.7.) jasné, urodí se žito krásné.

Nejsou-li v srpnu hřiby, nebude v zimě sněhu.
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CO NOVÉHO V OBCI, PANE STAROSTO?

 Z jednání RO vyjímáme:

l RO bere na vědomí žádost o souhlas s dělením pozemku v k.ú. Nepomuky dle GP č. 110-84/2010
l  bere na vědomí oznámení o uzavření MŠ ve dnech 1.7. – 20.8.2010 (ve dnech letních prázdnin)
l RO bere na vědomí informace o přípravě a sestavě nového železničního jízdního řádu  pro rok 2011 s platností od 12.12.2010 od Krajského 
centra osobní dopravy (České dráhy)
l RO souhlasí s vybudováním plotu na p.p.č. 1786/1, 1786/4, 1786/5 a 1786/6 v k.ú. Nepomuky 
l souhlasí s nákupem nového elektrického sporáku pro ŠJ z vlastních finančních zdrojů (rezervní fond) 
l RO bere na vědomí oznámení o změně řízení o povolení změny stavby před jejím dokončením – přístavba a modernizace RD na st.p.č. 196 
v k.ú. Nepomuky
l RO bere na vědomí zahájení územního řízení a pozvání k ústnímu jednání pro majitele p.p.č. 703/12 v k.ú. Horní Čermná ve věci čistírny 
odpadních vod RD
l RO  bere na vědomí upomínku na dodání dokumentů ke škodné události pro pojišťovnu Kooperativa
l RO bere na vědomí vyplnění dotazníku pro výzkum Národního ústavu lidové kultury - „Společenské vztahy, výtvarná kultura“ – Identifikace 
tradiční lidové kultury v ČR pro rok 2010 
	l  RO bere na vědomí rozhodnutí MěÚ Lanškorun - odbor životního prostředí ke stavbě „Stavební úpravy objektu bydlení“ na st p.č.574 v k.ú. 
Horní Čermná 
l RO bere na vědomí oznámení stavebního úřadu Dolní Čermná o zahájení kolaudačního řízení a pozvání k ústnímu jednání - novostavba 
rodinného domu na p.p.č. 703/5 v k.ú. Horní Čermná
l RO souhlasí se změnou vjezdu na pozemek č. 703/13 za podmínky: na vlastní náklady stavebník upraví chodník před novým hospodářským 
sjezdem
l RO souhlasí s rozšířením MŠ o půl třídy.  Rozpočet bude navýšen dle možností po přepočtu rozpočtu obce, doporučujeme zjistit více ceno-
vých nabídek na dovybavení prostor MŠ, protože se MŠ bude muset finančně spolupodílet na zakoupeném vybavení; (RO může schválit finanční 
operace do výše 20 000,-Kč; ostatní schvaluje ZO)
l RO souhlasí s příspěvkem do výše 500,- Kč dle předložených dokladů pro fotbalový turnaj „O pohár starosty obce“
l RO bere na vědomí závazné stanovisko MěÚ Lanškroun k odnětí pozemku ze ZPF v k.ú. Nepomuky ve prospěch stavby: modernizace 
komunikace III/31118
l RO bere na vědomí oznámení MěÚ Lanškroun o zahájení řízení o šetření památného stromu – lípy srdčité na pozemku č. 693 v k.ú. Horní 
Čermná 
l RO schvaluje  žádost majitelů nemovitosti na st.p.č. 193 v k.ú. Nepomuky o umístění fotovoltaické elektrárny na střeše rodinného domu
l RO bere na vědomí dopis pana Cardy adresovaný ředitelce ZŠ Horní Čermná
l RO schvaluje žádost sportovního klubu policie DUHA o povolení k úplné uzavírce silnice II/311 v úseku Lanškroun – Horní Čermná na den 
31.7.2010
l RO schvaluje žádost SDH Nepomuky o výměnu dvou záchodových mís v KD Nepomuky. Hrazeny budou pouze mísy – práci provedou hasiči 
ve vlastní režii. S výměnou mís bude současně provedeno vymalování prostor WC
l RO zamítá žádost pana P. D. o proplacení výdajů spojených s návštěvou z Edertalu ve dnech 18. – 20. 6. 2010 vzhledem k tomu, že tyto 
náklady nebyly předem s obcí projednány a pan P.D.  nebyl organizací této akce pověřen
l RO bere na vědomí zápis o zahájení kontroly dodržování zákona o sociální podpoře v období od 1.1.2006 do 31.3.2010 – bez závad
l RO bere na vědomí vyhlášku MěÚ Lanškroun o zahájení správního řízení ve věci zásahu do významného krajinného prvku – vodního toku 
Čermná
l RO bere na vědomí smlouvu o poskytnutí dotace v rámci Programu obnovy venkova na opravu hřbitovní zdi ve výši 50% skutečných nákladů 
vynaložených v roce 2010, maximálně však 100 000,- Kč 
l RO bere na vědomí žádost Pardubického kraje o součinnost v souvislosti s předloženým „Návrhem dlouhodobých změn ve středním školství 
v Pardubickém kraji“ – starosta sdělí stanovisko obce do 31.8.2010
l RO bere na vědomí žádost o prodej nebo pronájem pozemkových parcel k zemědělskému hospodaření. Jedná se o parcely číslo 1002/1       
a 1138. Bude vyvěšen záměr obce o pronájmu dotyčných parcel za cenu obvyklou. 
l RO schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene pro firmu VČP Net, s.r.o. Hradec Králové pro vedení el. energie na zástavbě „V Doleč-
kách“
l RO schvaluje žádost pana Petra Kmetě o pořádání kulturní akce v areálu koupaliště dne 17.7.2010
l RO bere na vědomí vyrozumění Agentury ochrany přírody a krajiny České republiky o schválení žádosti z PPK pro realizaci akce „Ošetření 
stromů v obci Horní Čermná“ ve výši 107 814,- Kč (max. 70% celkových uznaných nákladů) 
l RO schvaluje žádost nájemníka bytového domu Horní Čermná 150 o výměnu bojleru, ale neschvaluje žádost o opravu vnitřních omítek – tyto 
dle nařízení vlády 258/1995 Sb. hradí v plné výši nájemník
l RO zamítá žádost Farního sboru Českobratrské církve evangelické v Horní Čermné o úpravu pozemku původně určeného k výstavbě sběr-
ného dvora – tento pozemek nebyl nikdy určen jako parkoviště
l RO schvaluje příspěvek na vybavení učebny v MŠ ve výši 20 000,- Kč na žádost ředitelky MŠ pí Frkové
l RO schvaluje výši příspěvku za el. en. z obecních prostor 
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Výzva Obecního úřadu

Vyzýváme občany, kteří vlastní v k.ú. 
Horní Čermná a Nepomuky nemovitost, která 
není určena k trvalému bydlení a nemá číslo 
popisné, aby si zažádali na místním Obecním 
úřadě o přidělení evidenčního čísla. Jedná se 

o chaty, samostatně stojící garáže, stodoly, objekty 
k podnikání a ostatní nemovitosti.

Zubní pohotovost

24.-25.7.2010  MUDr. Johnová Marie  Letohrad, Šedivská 498  tel.: 465 622 216
31.7-1.8.2010  MUDr. Karásková Vlasta  Letohrad, U Dvora 815  tel.: 465 620 358
7.8.-8.8.2010  MUDr. Kobzová Zdeňka  Lanškroun, 5. května 2  tel.: 465 322 897
14.8.-15.8.2010  MUDr. Krčálová Helena  Žamberk, nám. Gen. Knopa 837 tel.: 465 676 824
21.8.-22.8.2010  MUDr. Mareš Miroslav  Žamberk, nám. Gen. Knopa 837 tel.: 465 613 103
28.8.-29.8.2010  MUDr. Milota Karel   Lanškroun, Svobody 356  tel.: 465 322 787
4.9.-5.9.2010  MUDr. Pražák Jaroslav  Žamberk, Nádražní 753  tel.: 465 613 572
11.9.-12.9.2010  MUDr. Rösslerová Lucie  Lanškroun, Dukelských hrdinů 615 tel.: 604 749 331
18.9.-19.9.2010  MUDr. Strnadová Blanka  Žamberk, Raisova 814  tel.: 465 613 441
25.9.-26.9.2010  MUDr. Strnadová Marie  Jablonné n.Orl., Na Dílech 622 tel.: 465 642 765
28.9.2010  MUDr. Špička Jan   Králíky 414   tel.: 465 613 154
2.10.-3.10.2010  MUDr. Špičková Marie  Králíky 414   tel.: 465 613 274

Prodám starou frézu s dvoukolovým 
vozíkem (rozměry 2 m x 1,40 m). 

Cena dohodou.
Kontakt: mobil: 732 343 275

Prodám starší mrazák značky Zanussi, 
objem 120 l, 4 zásuvky. V dobrém stavu. 

Cena dohodou.
Kontakt: mobil 732 343 275

Prodej chovné drůbeže
z veterinárně kontrolovaných chovů, 

které zaručují kvalitu a vysokou užitkovost

13 hod. Horní Čermná (u hostince)

Prodej 9.8.2010
Kuřice černé, červené, bílé (nesou bílá vejce)

stáří 14 - 18 týdnů cena 130-150,- Kč
Prodej 1.10.2010
Kuřice černé, červené

stáří 14-18 týdnů cena 130-150,- Kč
Slepice ve snášce 60,- Kč

Z jednání ZO dne 2.6. 2010

l ZO schvaluje zápis o výsledku kontroly hospodaření Obce Horní Čermná za r. 2009 bez výhrad – všemi hlasy
l ZO schvaluje závěrečný účet Obce Horní Čermná za r. 2009 bez výhrad – všemi hlasy
l ZO schvaluje prodej poz. p. č. 1356/4 a st.p. č. 804 za dříve odsouhlasených podmínek – všemi hlasy
l ZO schvaluje prodej části parcely č. 4006/2 v k.ú. HČ a části parcely č. 4006/1 za dříve odsouhlasených podmínek – pro 9, proti 1, zdrželi se 
2 zastupitelé 
l ZO schvaluje uzavření smlouvy s f. VCES na pokládku kabelu VO za cenu 245,70,- Kč za metr; všemi hlasy 
l ZO schvaluje na volební období 2010 – 2014: 15 členů zastupitelstva – všemi hlasy
l ZO schvaluje změnu dodavatele na odběr el. energie a plynu od f. Centropol Energy a.s. – sepsání nové smlouvy; všemi hlasy
l ZO bere na vědomí rozpočtové opatření Pardubického kraje – navýšení rozpočtu na úhradu výdajů souvisejících s konáním voleb do posla-
necké sněmovny ve výši 16 600,- Kč a rozpočtové opatření na podporu pořízení územních plánů v roce 2010 ve výši 150 000,- Kč všemi hlasy

 Děkujeme         red.

SDH Horní Čermná srdečně zve na

Loučení s létem

4. září v 18.00 hod. 
u hasičské zbrojnice

Hudba: skupina Quiz

Vstupné dobrovolné
Bohaté občerstvení
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Pivní slavnosti
     Sobotu 19. června 2010 očekávali netrpělivě mnozí milovníci pěnivého moku – konaly se totiž 
Pivní slavnosti. Čermenští hasiči je pro nás připravovali již počtvrté. Ačkoli rosničky moc hezké 
počasí neslibovaly, odpoledne svítilo sluníčko a večer bylo chladno, ale bez deště.
     Od 17 hodin se u hasičárny začali scházet první návštěvníci slavností. Nejprve hrála kapela 
Průmyslová zóna z Letohradu. Mohli jsme se projet v kočáře taženém koňmi nebo na motorce. 
Stejně jako loni přijeli motorkáři Motošok o.s. z Červené Vody a obdivovatelé těchto rychlých 
strojů se mohli pokochat pohledem na nablýskané motorky. Děti a svobodné slečny byly vyzvány 
k projížďce. Bleskový úprk ke „křížku“ byl důkazem velkého zájmu o svezení. Děti si také mohly 
nechat nafouknout balonky nebo se zapojit do některé ze soutěží. Capartů bylo hodně a všichni 
se snažili uspět – nosili vodu v děravém květináči, přenášeli balonek na lžíci nebo se přetahovali 
lanem. Každý dostal drobnou odměnu a odcházel spokojený. 
     Od osmé hodiny večerní nám k poslechu i tanci hrála téměř místní kapela Petrowar. Odkud 
asi je? Správně, jsou to Petrovice. Hráli moc dobře jako ostatně vždycky. O půl deváté vystoupila 
taneční skupina JUICY z Lanškrouna. Pěkná mladá děvčata potěšila oko nejednoho pána, ale 
jejich výkon ocenily i jejich křehké polovičky.
     Na „pivkách“ bylo zastoupení tří pivovarů a mohli jsme ochutnat sedm druhů piva. Na důklad-
nou ochutnávku celkem dost, ale výběr měl každý. K tomu rozmanité občerstvení – langoše, 
topinky, vepřová kýta, makrely a kuřecí stehýnka. Po pivu vždycky vyhládne a tak se i papalo. Na 
řadu přišla i oblíbená soutěž v pití piva na čas a pojídání Olomóckých tvarůžků a cibule. Soutěží-
cích odvážlivců letos mnoho nebylo, zato o to více fandů. Zapojili se i němečtí hasiči z Edertalu, 
kteří byli zrovna v Horní Čermné na návštěvě. A těm, pane, české pivko tuze chutná!
     Později se celkem dost ochladilo, ale to nemělo vliv na počet účastníků slavností- myslím že 
jich bylo kolem tří set. Děkujeme hasičům za uspořádání této super akce a určitě se těšíme na 
další - pátý ročník!         Z.B.

Fotky z obou akcí můžete zhlédnout na hornočermenských stránkách (www.hornicermna.cz)

Indiánský dětský den
 V neděli dne 6.6. 2010 mohly děti 
s rodiči při příležitosti dětského dne navštívit 

„Indiánskou vesnici“. Akce, konaná Unií rodičů, 
se konala v Horní Čermné na školním hřišti. 
Startovné bylo od 14-15 hodin. Po hřišti běha-
lo téměř 70 dětí. Některé přišly oblečeny jako 
indiáni, jiní si indiánské kostýmky vyrobili pří-
mo na místě. V areálu bylo rozmístěno deset 
stanovišť s různými úkoly (střelba z luku, 
poznávání zvířecích stop, vyrábění náhrdel-
níků z těstovin, výroba indiánských čelenek a 
další...). Po splnění všech úkolů dostaly děti 
sladkou odměnu - zmrzlinu. K indiánům při-
jel také povoz s koňmi, na kterém se mohly 
všechny projet.
 Dětský den se vydařil díky dobré 
přípravě pořadatelů a ochoty dospělých dob-
rovolníků. Celou dobu nám příjemně svítilo 
Někdy až moc :-) sluníčko. Doufám, že tak 
krásné to všechno bude i příští rok a přijde 
ještě větší počet dětí a rodičů.  

	 	 Michaela Kroulíková								

Kondiční cvičení
 16. června se konalo poslední středeční cvičení v tomto školním roce, které 
vede paní Eva Marešová. Cvičily jsme při hudbě s velkými balóny, které má většina           
z nás ve velké oblibě. Na závěr hodiny dostala každá z nás záludný úkol, a  protože jsme 
ho všechny splnily, obdržely jsme diplom „Aktivní sportovkyně“ - za úspěšné složení 
praktické zkoušky ve studijním oboru Kondiční cvičení. V těchto hodinách panuje vždy 
příjemná atmosféra. Děkujeme Evičce za její přístup a ochotu a přejeme, aby jí vydržel 
její elán i nadále.

Aerobik
 Každý čtvrtek do konce května probíhalo v sokolovně cvičení aerobiku. Tyto 
hodiny výborně vede Monika Kroulíková. Při cvičení se musíme soustředit na sestavu a 
tím zapomeneme na všechny problémy a příjemně se odreagujeme.
 Děkujeme Monice, že nám dává řádně do těla, za její čas, trpělivost a energii. 
Navíc je dobře, že čtvrtky pokračují, i když trochu jinak (na kolách) i o prázdninách.
	 	 	 	 	 	 	 BH

Kalanetika a pilates
 Každé pondělí od října do května si máme možnost v tělocvičně základní školy 
pěkně protáhnout kostřičku. Paní Hana Hejlová zde vede kalanetiku a pilates. Cvičí se 
při pomalé hudbě série protahovacích a posilovacích cviků. Zaměřujeme se na pro-
tažení celého těla, a to potřebuje každý z nás. Uvolněné svaly a úsměv na tváři jsou 
skvělou odměnou za naše cvičení.
 Děkujeme paní Hejlové za její čas a ochotu připravit pro nás na každý týden 
trochu jiné cviky a těšíme se brzy na cvičenou!   Z.B.

Koncerty 
v hornočermenském kostele

 V kostele v Horní Čermné se často kona-
jí různé koncerty. V letošním květnu to byl koncert 
duchovní hudby, kde účinkoval letohradský smíšený 
pěvecký sbor, na konci června zde proběhl koncert 
žáků ZUŠ J. Pravečka z Lanškrouna.

 V rámci 21. ročníku Mezinárodního hudeb-
ního festivalu - Letohrad 2010 se zde 12. června 
uskutečnil varhanní koncert. Sólistkou byla Caline 
Malnoury, francouzská varhanice kostela Saint Denis 
v Lyonu a katedrály v Dijonu. Věnuje se hlavně sólo-
vé koncertní činnosti ve Francii a v zahraničí, působí 
také v oblasti pedagogické a muzikologické. Poslu-
chači pozorně vyslechli všechny skladby, odměnili je 
potleskem, přídavek na konci koncertu byl nadšeně 
přivítán.      
	 	 	 	 V.D.
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XIX. ročník setkání obcí Čermná
      Další rok uplynul a přiblížil se čas na organizování výpravy na tradiční sraz Čermných. Stejně jako loni zjistit termín akce byla malá detektivní 
práce, natož vypátrat jaké disciplíny budou vypsané. Proto byl problém sehnat účastníky zájezdu, když jsme je v podstatě zatím neměli na co 
nalákat. Letošní setkání se konalo v Čermné u Libouchce v sobotu 26. června.
     Přes počáteční problémy se v brzkých ranních hodinách ( ve 4 ráno) shromáždila skupina odvážlivců a vyrazila směr Libouchec u Ústí nad 
Labem. Ve výpravě byli hráči fotbalu, volejbalu, nohejbalu, zástupci hasičů i zástupci naší obce. Letos se nám nepodařilo obsadit družstvo na 
soutěž starostů obcí. Jízda autobusem svižně ubývala a uvnitř jako vždy proudila dobrá nálada, podpořená lehkým ranním občerstvením. 
     Asi v 9 hodin jsme dorazili na místo setkání. Přivítal nás rozlehlý areál, kde je hřiště na fotbal, plážový volejbal a obrovský prostor, kde se 
připravovalo podium pro hudbu a spousty stánků s pitím a jídlem, stan proti dešti a hromada stolů a laviček. Počasí nám ukázalo svou vlídnou tvář 
a tak se mohly za slunečného počasí rozběhnout soutěže.
     Kopané se zúčastnilo 6 družstev a hrálo se systémem každý s každým. Ze začátku se na našem mužstvu projevila malá sehranost a možná 
až moc prostoru – hráli čtyři hráči v poli na polovině velkého hřiště, ale naši se každým zápasem lepšili. Takže v konečném účtování se dvěma 
výhrami a třemi prohrami mohli být hráči spokojeni, obsadili pěkné 4. místo. 
     Na plážový volejbal se nahlásilo 8 družstev, z toho 5 domácích. Hrálo se ve dvou skupinách, poté finálová a skupina útěchy. Z vlastní zkušenosti 
mohu potvrdit, že plážový a klasický volejbal je jako nebe a dudy. Proto možná náš tým více zápasil sám se sebou nežli se soupeřem. Konečný 
stav – 1 vítězství, 1 remíza a 3 prohry a tak 6. místo nebylo až takovým zklamáním. 
     Nohejbal se jako jediný hrál v tělocvičně a tak byl možná trochu stranou zájmu diváků. Ze šesti družstev obsadil náš tým poslední místo, ale 
měl v kádru nejvíc omladiny.
     Nejpočetněji obsazenou skupinu měli hasiči. Zúčastnilo se jí 16 hlídek po třech lidech. Soutěžilo se na trati dlouhé asi 1,5 km v okolí areálu. 
Kromě tradičních disciplín jako je zdravověda, požární značky apod., bylo pro hasiče přichystáno překvapení v podobě jízdy na lyžích, zatloukání 
hřebíků, shazování kuželek hadicí, vození v kolečku přes lávku, stříkání na míč a házení lahví mezi stromy. V této zábavné a silné konkurenci 
měli hornočermenští hasiči 3 hlídky, z toho jednu dětskou. Právě tento fakt, a zřejmá podpora rozhodčích, patrně rozhodl o umístění naší mladé 
hlídky na vynikajícím prvním místě. Další hlídky obsadily 7. a 11. místo.
     Kolem čtvrté hodiny odpolední byly všechny soutěže dohrány a tak měli sportovci i jiní účastníci čas na očistu těla, malé vydechnutí                             
a zasloužené občerstvení. Téměř všichni se přesunuli na lavičky u podia a tím vznikl zajímavý pohled na skupiny červených, žlutých, zelených, 
modrých a oranžových lidiček podle příslušnosti k jednotlivým obcím.
Odpolední zábava příjemně plynula a každý si vyplňoval čas předvečerním programem po svém. Někteří našli známé a přátele z jiných obcí, ale 
všichni probírali sportovní a jiné výkony účastníků setkání.
     Na podiu hrála místní hudba, hlavním bodem programu bylo vystoupení skupiny Jo-Jo Band. Kolem jedenácté hodiny pro nás pořadatelé 
připravili ohňostroj a pak nastalo obvyklé nahánění pasažérů našeho autobusu. Jízda zpět dopadla dobře a tak jsme se opět ve 4 ráno rozcházeli 
do svých domovů.
     Setkání se vydařilo a zúčastnily se ho tyto obce: Horní Čermná, Dolní Čermná, Čermná ve Slezsku, Česká Čermná, Čermná nad Orlicí, Malá 
Čermná u Trutnova, Čermná na Chodsku a samozřejmě pořádající Čermná u Libouchce. Pouze Čermná u Vrchlabí chyběla jako loni my.
Příští setkání je v Čermné na Chodsku. Slibovali, že všechny propozice budou zaslány v dostatečném předstihu. Tak doufám, že se najde hodně 
hornočermáků, kteří se nezaleknou dlouhé štreky autobusem a budeme v dostatečném počtu reprezentovat naši obec.             M. B.
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Partnerství mezi Horní Čermnou a Edertalem
     Ve dnech 8.-15. května k nám zavítala naše partnerská škola z Edertalu. 
     V roce 2005 podepsali starostové obou obcí partnerskou smlouvu. Učitelé Základní školy Horní Čermná navštívili v roce 2006 edertalskou 
školu a domluvili se na další spolupráci v podobě vzájemných výměnných pobytů. Jeden rok naše škola navštíví Německo a další rok němečtí 
žáci na oplátku nás.
     Gemeinde Edertal je svazek 13 obcí v údolí řeky Eder v německém Hessensku. Škola našich německých přátel „Gesamtschule“ má 10 tříd. 
Zde studuje cca 450 žáků z 13 obcí. (Giflitz, Bergheim, Affoldern...)
     Naši hosté dorazili po celodenní cestě navečer v sobotu 8.5.2010. Po krátkém uvítání se rozjeli do „svých“ rodin. Část byla ubytována v Horní 
Čermné a část v Bystřeci. Někteří byli ve dvojicích a ti odvážnější sami. Snazší to měli ti, kteří se s českými dětmi znali již z loňské návštěvy.
     Neděli strávily německé děti v rodinách. Většina rodičů se domluvila a společně s dětmi vyrazila na bowling, do bazénu..
     Pondělní ráno bylo poněkud náročné a chaotické. Mluvím ze své vlastní zkušenosti, neboť jsem jednoho „brášku“ měla doma. Nevěděla jsem 
přesně v kolik vstávat, abychom se všichni vystřídali v koupelně, stihli snídani a neujel nám školní autobus...
     Dopoledne strávili ve škole. Nejprve si ji prohlédli, poté si někteří vyzkoušeli svoji odvahu na lezecké stěně. Také se aktivně zapojili do výuky 
angličtiny a němčiny. Je vidět, že Němci mají k angličtině přece jen o trošku blíže než my. Angličtina a němčina jsou velmi podobné jazyky. Ale 
nemyslím si, že by to bylo v tu chvíli nějak podstatné.
     Oběd nám přichystaly ochotné paní kuchařky ve školní jídelně. Odpoledne jsme se společně vydali na nákupy do nedalekého Lanškrouna        
a den jsme zakončili opékáním na Mariánské hoře, kde jsme také měli možnost prohlédnout si kostel.
     Následující tři dny jsme jezdili po výletech. V úterý na Macochu, ve středu do Prahy a ve čtvrtek do Pardubic. Během cest jsme také navštívili 
krásná města Litomyšl a Svitavy. Domů jsme se vraceli v pozdních hodinách unaveni, vyčerpáni, ale plni nejrůznějších zážitků. Německým dětem 
se tyto výlety velmi líbily. Věřím, že měly doma o čem vyprávět.. A nemyslím tím jenom zážitky z výletů, nýbrž z celého týdne. Však si také odvezly 
mnoho suvenýrů..
     Páteční dopoledne se konala generální zkouška na večerní akademii. Odpoledne se německá delegace vydala na poslední nákupy do Lan-
škrouna. Večer jsme se všichni sešli v hornočermenské sokolovně, kde se konalo vystoupení. Letošní rok bylo pojato ve stylu cizích jazyků. Mohli 
jsme zde vidět různé pohádky jak v anglickém jazyce, tak v německém, dále vystoupení pěveckého sboru Čermáček... Zapojily se všechny třídy 
od těch nejmladších až po ty nejstarší. Na programu se také z části podíleli naši hosté. Předvedli dvě scénky ve svém rodném jazyce. Na závěr, 
jako třešničku na dortu, zahráli učitelé pohádku v ruském jazyce.
     Byl to moc zajímavý, vtipný a zábavný večer.
     Rodiče a všichni, kteří se na nás přišli podívat, ocenili naše vystoupení potleskem.
     Nastala sobota-loučení, které se neobešlo bez slz a nekonečného objímání...
     Celou dobu se hostům střídavě věnovali naši učitelé, zejména Ivan Rejent a Lenka Ptáčková.
     Byl to velmi náročný týden. Jazykovou bariéru jsme „bourali“, jak jen se dalo. Domlouvali jsme se anglicky, někteří německy, využívali slovníky 
a někdy pomohla konverzace typu ruce nohy.
     Tento pobyt nám přinesl spoustu zkušenosti a také nezapomenutelných zážitků. Příští rok je zase řada na nás, abychom navštívili naše němec-
ké přátele...                                                                                                                 Lucie Filipová, žákyně 9. třídy

Slavnostní ukončení školního roku
	 Učitelé a žáci ZŠ Horní Čermná se sešli na slavnostním shromáždění k ukončení školního roku 2009/2010 v sokolovně.
Program probíhal jako obvykle - hodnocení chování, prospěchu, pochvaly za reprezentaci školy, odměny. Nakonec přišlo i rozloučení žáků               
9. ročníku. Za celou třídu sestavila poděkování žákyně Lucie Filipová, před mikrofonem ji přečetl spolužák Marek Langr. Celý projev zapůsobil mile 
na celé shromáždění. Přečtěte si ho, určitě budete mít stejný názor. Přejeme všem „deváťákůmů do života hodně pohody a spokojenosti.		 V.D.

 Vážení učitelé, milí žáci,
čas plyne jako voda v rozbouřené řece a my všichni se po dlouhých devíti letech dnes setkáváme naposledy. Za chvíli dostaneme onen vysněný 
list papíru, na kterém bude napsáno, že naše snažení nebylo zbytečné. Něčeho jsme díky vám dosáhli. 
 Všichni si dobře vzpomínáme na den, kdy jsme šli do školy poprvé. Byli jsme malí, vystrašení a zároveň plni nadějí, co nás tam asi čeká. 
Vykračovali jsme si v pečlivě nažehleném svátečním oblečení s barevnými aktovkami na zádech a křečovitě tiskli dlaň našich rodičů. Tenkrát jsme 
ještě nic nevěděli o dějinách Keltů ani goniometrických funkcích. Dokonce jsme ani nechápali, proč se starší spolužáci tolik smějí našim kradmým 
pohledům, které jsme na vše nové vrhali před školou.
 Potom nás paní učitelky s okázalou radostí vítaly v nové třídě. Vyprávěly nám, jak se budeme učit zároveň s hraním a všechno bude 
skvělé. My jen koukali těma velkýma upřímnýma očima a věřili jsme každému slovu, které jsme ve škole slyšeli.
Další dny jsme ze sebe shodili sváteční oblečky i ostýchavý pohled. Rodiče zůstali před branami školy. Nová etapa našeho života začínala, nastal 
jakýsi velký třesk, jak by to možná nazvali učitelé přírodních věd.
 Ve školních lavicích nás laskavá paní učitelka postupně učila písmenka, brzy jsme už uměli poskládat celá slova. Jak jsme na sebe byli 
hrdí, když jsme příbuzným hláskovali různé nápisy, byť třeba jen názvy pracích prášků. Stejné to bylo s počítáním.
To nejzajímavější se ale stejně odehrávalo o přestávkách. Navzájem jsme se poznávali a uzavírali bezelstná přátelství. Přišly první lásky i násled-
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Na myslivecký táborák  v Horní Čermné 
se sv. Petr usmíval...

 Dokonce se dá říct, že se smál od ucha k uchu. Při takové „obrakci“ v přírodě je 
počasí samozřejmě dost podstatným faktorem. Tentokrát to tedy víc než vyšlo - příznivá před-
pověď, která se s blížícím se datem konání stále potvrzovala, vyhlazovala myslivcům vrásky 
na čelech. Ostatně - k tématu počasí se už řadu let mezi myslivci traduje tato historka:
 Jednou to nevyšlo - a to dokonale. Předpověď “nic moc“ a ta meteorologům vyšla. 
Chladné a deštivé počasí sice nezabránilo milovníkům zvěřinových lahůdek, aby si pro ně 
nepřišli nebo nepřijeli, ale pak už většinou chvátali, aby si je snědli v pohodlí a suchu domovů. 
Nedá se mluvit o úplném propadáku, ale úspěchu jiných ročníků se to ani nepřiblížilo. A tehdy 
jeden ze starších myslivců pronesl památnou větu: „Udělali jste chybu,“ adresoval skleslému 
mysliveckému kolektivu, „kdybyste byli PO MNĚ poslali sv. Petrovi flašku, nemuselo to takhle 
dopadnout.“
 Od té doby jsou před táborákem myslivci dotazováni, jestli už poslali... a po kom? 
Prý se to tají. Letos tedy byla mise úspěšná.
 Ono připravit takovou akci, na kterou pravidelně přichází kolem tisíce  návštěvníků 
není vůbec snadné. Letos se také začal zvětšovat a upravovat areál „ve skále“ a modernizuje 
se zařízení pro větší pohodlí návštěvníků.
 V den konání táboráku se manželky myslivců od časného rána otáčejí v kuchyni, 
aby z neuvěřitelného množství masa (téměř 400 kg - to není překlep) vytvořily speciality pro 
mlsné jazýčky hostů. O klimatizaci v kuchyni si mohou nechat leda zdát, takže tuto sobotu 
10. července se doslova a do písmene koupaly v potu. Výsledek stál zato, nabídka jídel byla 
opravdu pestrá:

- kančí pečeně, knedlík, zelí
- srnčí guláš, knedlík nebo chleba
- řízky z býčích -no, kulí, aby bylo jasno
- vepřové na grilu
- teplé uzené přímo z udírny
- párek v rohlíku
- domácí cukroví, kterého je vždycky málo
- tekuté občerstvení všeho druhu. Pro ilustraci: vypilo se 2 700 piv.
No, řekněte, kdo by odolal? Jediné mínus - letos bohužel dost citelné pro pěší - do skály na 
Stežníku je to do kopce. Ale nemůžeme mít všechno, že?
 Abychom nezapomněli na hudbu. Hrál osvědčený TONIC. I starší návštěvníci si 
pochvalovali, že hudba  se dala nejen poslouchat, ale dokonce se při ní dalo i hovořit.
 Aby letošní táborák neměl chybu, se po celou dobu starali myslivci, kteří pečlivě 
hlídali, aby bylo všechno vpořádku a bez problémů.
 Ještě pro ty, kteří říkají, že si myslivci notně „namastili kapsu“. Výtěžek byl asi sluš-
ný, ale nájem honiteb, oprava a výstavba mysliveckých zařízení (posedy, kazatelny, krmel-
ce...), krmivo pro zvěř na zimu, dokončení úpravy areálu, to všechno spolkne nemalé částky.
 Přejme myslivcům, že alespoň letos jsou částečně zbaveni starostí.
A do dalších let - hlavně aby nezapomněli včas poslat sv. Petrovi po někom tu flašku.  
	 	 	 	 	 	 	 	 M

Myslivecký táborák

      Konání tradičního mysliveckého táboráku 
připadlo letos na sobotu 10. července. A tak se 
opět na Stežníku ve „Skále“ několik dní předem 
pilně připravovalo. Myslivci využili možnost úpra-
vy terénu zavážkami hlíny z výkopů kanalizace a 
vznikl větší prostor pro přidání laviček. Naštěstí 
nezapršelo a sluníčko pálilo až dost.
     Krásné počasí přilákalo obrovské množství lidí, 
kteří se přišli najíst, napít a pobavit. Jako každý 
rok jsme si mohli zakoupit výbornou mysliveckou 
kuchyni – srnčí guláš, pečeného divočáka se 
zelím a knedlíkem. Nechyběli ani oblíbené oba-
lované býčí žlázy, uzené maso, pečené prasátko 
a hlavně pro děti párek v rohlíku. K tomu se točilo 
chlazené pivečko, které po náročném výstupu na 
kopec uvítal skoro každý z návštěvníků táborá-
ku.
     Tombola nabízela dobrůtky pro každého dle 
libosti – dorty, víno, čokolády, bonbony, preclíky 
a dokonce i svatební koláčky. Kdo neměl štěstí 
v tombole, ten si mohl koupit výtečné domácí 
cukroví. 
     K tanci a poslechu nám stejně jako minulý rok 
hrála kapela Tonic ve složení z let 1975-80. Urči-
tě přilákala hodně návštěvníků, kteří si ji z těchto 
let pamatují, ale líbila se i mladším. Měli jsme 
možnost ocenit i výkon skupiny Rubikon, která 
hrála později.
     Jídlo se dostalo na každého a kdo dostal hlad 
po půlnoci, mohl si zakoupit dobré masíčko ve 
stáncích. Krásné teplé počasí vydrželo a tábo-
rák navštívilo mnoho stovek lidí a musím říct, že 
se určitě vydařil. Chtěla bych poděkovat všem 
myslivcům, jejich manželkám i ochotným pomoc-
níkům za mnoho hodin práce s přípravami. Stálo 
to za to. 
Myslivosti zdar a táborákům obzvlášť!

																																																																													
																																																								Z.B

ná zklamání.
 Jenže nic netrvá věcně, první roky školní docházky se nenápadně ztrácely kdesi v dálce za obzorem. Školou už jsme nebyli ani zdaleka 
ohromeni, učení se pro nás stalo rutinou. Přišel druhý stupeň, který s sebou přinesl spoustu změn. Poznávání nových učitelů i neznámé předměty, 
nové poznatky a vědomosti.
Samozřejmě přišly  občasné maléry, poznámky v žákovských knížkách i následné hovory učitelů s rodiči. 
 Opusťme vzpomínky a pojďme přemýšlet, co bude dál? Setkáme se ještě někdy? Já myslím, že to záleží hlavně na nás, i když možná 
trochu na štěstí. Snad si tedy budeme alespoň psát, když by při nás štěstí náhodou nestálo.
 Jménem svým i jménem všech spolužáků bych chtěl poděkovat  naší paní ředitelce a všem učitelům, kteří nás toho tolik naučili, i když 
to s námi neměli chvílemi vůbec lehké. Vy všichni jste nám dali slušný základ do života a teď záleží jen na nás, jak s ním naložíme. Ještě jednou 
Vám děkujeme a zároveň bychom Vás chtěli pozvat na rozlučák, který se koná dnes večer v Nepomukách v kulturáku. Na rozloučenou vám 
zazpíváme písničku Máme svůj cíl...
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Šachová sezóna 2009/2010
		
   Naše šachové družstvo obsadilo v krajské soutěži třetí místo. K tomuto výsledku přispěl svým výborným výkonem také Havel Dominik 
r. 93, který si pěti body z osmi her zajistil šestnácté místo v hodnocení jednotlivců a zisk třetí výkonnostní třídy. Lepší bodový zisk měl pouze Šilar 
Karel r. 52, a to 5.5 bodů ze sedmi her a skvělé deváté místo v hodnocení jednotlivců.  
   Výkony všech našich hráčů ve tvaru “(bodový zisk / počet odehraných zápasů)“, a to v pořadí podle šachové soupisky jsou následují-
cí:       
1. Motl Josef (3.5/6), 2. Cimprich Miroslav (2/5), 3. Šilar Josef r. 61 (0.5/2), 4. Kalousek Miroslav (4/7), 5. Vacek Miroslav (4.5/9), 6. Šilar Josef         
r. 63 (1/1),  7. Šilar Karel r. 52 (5.5/7), 8. Havel Dominik (5/8), 9. Dušek Adam (0/2), 10. Dušek Josef (1/3).

Výsledky krajské soutěže 2009/2010

Poř. Družstvo Záp. V R P Body Poč. výher Skóre
1. TJ Spartak OEZ Letohrad „B“ 10 8 2 0 26 26 34.5:15.5
2. TJ Lanškroun „C“ 10 6 3 1 21 20 29.5:20.5
3. TJ Sokol Horní Čermná 10 4 3 3 15 20 27:23
4. ŠO K. a.s. Kunvald „C“ 10 4 3 3 15 17 26.5:23:5
5. TJ Spartak OEZ Letohrad „C“ 10 3 3 4 12 20 25.5:24.5
6. SK+Sokol Žamberk „D“ 10 3 3 4 12 18 24.5:25.5
7. ŠO K. a.s. Kunvald „B“ 10 2 5 3 11 18 24.5:25.5
8. TJ Jiskra Ústí nad Orlicí „D“ 10 3 2 5 11 14 22:28
9. TJ Sokol Mistrovice 10 3 2 5 11 11 21:29
10. ŠK Kovo Jonáš Lanškroun 10 2 2 6 8 14 20.5:29.5
11. TJ Jablonné nad Orlicí „B“ 10 2 2 6 8 13 19.5:30.5

  Detailnější popis všech utkání je uveden na internetových stránkách šachového svazu Pardubického kraje ( www.chesspce.cz )          
 v sekci Dospělí – Krajská soutěž střed.
							
   Dětský kroužek navštěvovalo patnáct mladých šachistů. Kromě pravidelných pátečních tréninků se někteří z nich zúčastnili i ve dvou 
soutěžích. 
   Ve Svitavách proběhl 27.3.2010 šachový turnaj “SVITAVSKÝ KONÍK“ rozdělený do čtyř věkových kategorií. V nejstarší kategorii (ročník 
1992-1994) nás zastupoval Havel Dominik, který zde skončil na posledním místě se ziskem jednoho bodu. Zde byl však i zisk jednoho bodu velmi 
obtížný, protože výkonnost soupeřů byla mnohem vyšší než je např. výkonnost nejlepších hráčů našeho oddílu mezi dospělými. V kategorii pro 
ročníky 1995 a 1996 se utkalo 26 šachistů a hrálo se na sedm kol švýcarským systémem. Umístění našich hráčů je následující: 13. Dušek Josef 
(3.5 b), 21. Langr Stanislav (3 b), 23. Motl Matěj (2 b), 24. Peichl René (1.5b), 25. Marek Jan (1. 5b). V nejmladší kategorii (ročník 1999 a mladší) 
bylo 42 šachistů a hrálo se také na sedm kol. Zde si dobře vedl Vaněk Tomáš, který si ziskem třech bodů zajistil 25. místo a příjemným překva-
pením byl osmiletý Balcar Vojtěch, který ve svém prvním šachovém turnaji získal 2 body a umístil se na 37. místě. Ve čtvrté kategorii pro ročníky 
1997 a 1998 jsme zástupce neměli.

Účastníci soutěže “SVITAVSKÝ KONÍK”
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Memoriál Jiřího Balcara - O pohár starosty obce
IX. ročník - 3. července 2010

 V sobotu vrcholila vlna veder, což se projevilo na hře všech týmů. Naštěstí lehce foukalo, a tak se ve stínu dalo trochu vydržet. Opět se 
sešlo 6 družstev, která byla rozdělena do skupin po třech. Ve skupině „A“ s přehledem zvítězili LYŽAŘI. Ve druhé skupině rozhodlo o vítězi první 
vyrovnané utkání mezi BRZDAMI a PETROVICEMI, které skončilo 1-0 pro BRZDY. Po zápasech ve skupinách následovalo první kolo tradiční 
střelecké soutěže. Z půlky hřiště do prázdné branky (vzduchem!) se trefilo tentokrát pět hráčů, kteří pak postoupili do finále. První semifinále se 
letos rozhodovalo až v penaltovém rozstřelu po vyrovnaném boji bez branek. Šťastnější byly PETROVICE, které tak porazily LYŽAŘE. Z dru-
hého semifinále celkem v pohodě postoupily BRZDY, když zvítězily nad VELKÝMA KLUKAMA 3-0. O páté místo se utkaly týmy ze třetích míst 
ve skupině. Po napínavém boji nakonec rozhodovaly penalty - FC STEŽNÍK - DRACI 0-1. Třetí místo obsadili LYŽAŘI, když si poradili s týmem 
VELKÝ KLUCI 3-0. Pak vyvrcholilo finále v individuálních dovednostech. Tady nedal nikomu šanci Luboš Dušek, který trefoval tyčky i břevna                          
s přehledem a s velkým náskokem celou soutěž vyhrál. Odměnou mu bylo něco zdravého do žaludku - džus. Finále pak bylo reprízou utkání ze 
skupiny. BRZDÁM zbylo více sil, a tak více útočily a tvořily hru. Dlouho však nebyly schopné proměnit nějakou z šancí. Na to se nemohl koukat 
brankář Tomáš Marek a nečekanou střelou ze tří čtvrtin hřiště prostřelil vše, co mu stálo v cestě - 1-0. Později přidal druhý gól David Šilar a zdálo 
se být rozhodnuto. Minutu před koncem však po krásné individuální akci snížil Leoš Marek. PETROVICÍM se ale vyrovnat nepodařilo. Nakonec 
se, myslím, že zaslouženě, radoval již posedmé tým BRZDY. Děkuji Martinu a Zuzce Balcarovým, kteří vytvořili výborné zázemí celému turnaji.

Nejlepší střelci turnaje: Martin Jansa - 5, David Šilar - 4

Sestavy:
BRZDY: Petr Borek, Tomáš Dušek, Petr Lešikar, Radek Fišar, Tomáš Marek, Martin Fišar, David Šilar
LYŽAŘI: Radek Šilar, Dan Krudenc, Míra Šilar, Luboš Dušek, Jiří Matoušek, Martin Jansa
FC STEŽNÍK: Adam Jelínek, Robin Pecháček, Vojta Motl, Tomáš Šilar, Vojta Hejl, Standa Mareš, Vojta Langr
VELKÝ KLUCI: Fanda Hrdina, Jirka Roller, Lukáš Černohorský, Jan Nastoupil, Jan Krafek, Jan Jirásek, Filip Langr, Jirka Macháček
PETROVICE: Roman Lešikar, Jakub Novák, Leoš Marek, Martin Fišer, Jirka Formánek, Jakub Novák, Vlasta Novák
DRACI: František Prorok, Petr Slodičák, Petr Slodičák ml., Jan Slodičák, Zdeněk Minář, Ondra Prorok, Josef Novák, Broňa Dušek, Pepa Dušek, 
Matyáš Keller

Skupina „A“ LYŽAŘI DRACI VELKÝ KLUCI SKÓRE BODY POŘADÍ
LYŽAŘI XXX 3:0 3:0 6:0 6 1.
DRACI 0:3 XXX 0:3 0:6 0 3.
VELKÝ KLUCI 0:3 3:0 XXX 3:3 3 2.
Skupina „B“ PETROVICE FC STEŽNÍK BRZDY SKÓRE BODY POŘADÍ
PETROVICE XXX 3:1 0:1 3:2 3 2.
FC STEŽNÍK 1:3 XXX 0:4 1:7 0 3.
BRZDY 1:0 4:0 XXX 5:0 6 1.

semifinále 1: PETROVICE - LYŽAŘI 1:0 na penalty  o 6. místo: FC STEŽNÍK - DRACI 1:0 na penalty
semifinále 2: VELKÝ KLUCI - BRZDY 0:3   o 3. místo LYŽAŘI - VELKÝ KLUCI 3:0
finále:  PETROVICE - BRZDY 1:2       Petr Borek
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  Druhou soutěží byla “ORLICKÁ ŠACHOVNICE”, která proběhla 10.4.2010. Zde se utkalo 65 hráčů  v devíti kolech hraných opět švýcarským 
systémem. Výborný výkon podal Dušek Josef (6b = 11. místo) a dobře si vedli i Langr Stanislav (4.5b = 35. místo), Šilar Petr (4b = 42. místo)                 
a Keller Matyáš (3.5b = 50. místo).
  V rámci šachového kroužku se odehrál i oddílový přebor systémem každý s každým. První dvě místa musela rozhodnout až blesková partie mezi 
Havlem Dominikem a Duškem Josefem, kteří měli oba 12.5 bodů. Úspěšnější byl Havel Dominik  a umístil se na prvním místě. Druhý byl  Dušek 
Josef, který výkonem na Orlické šachovnici získal třetí výkonnostní třídu. Třetí místo obsadil Motl Matěj pro kterého zisk 8.5 bodů znamenal také 
zisk 4. výkonnostní třídy. 4. výkonnostní třídu se podařilo získat ještě čtvrtému Šilaru Petrovi (8b) a pátému Langru Stanislavovi (8b).        

  Děkuji všem šachistům, včetně mladých, za jejich výkony a reprezentaci naší obce. Také děkuji Miroslavu Kalouskovi za spolupráci při vedení 
dětského kroužku.

																																																																																																														 	 	 	 	  Ing. Cimprich Miroslav 
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Okresní kolo hry Plamen - Mladkov
 Po roce jsme se opět sešli na stadionu V Mladkově. Soutěž však byla pod záštitou SDH Lichkov. V 10:00 hod. Ráno jsme odjížděli z HČ 
směr OK hry Plamen. Po příjezdu jsme rozbalil stany, zabrali si místa na spaní a rozložili spací pytle. Ve 13:00 hod. jsme měli slavnostní nástup. 
Půl hodiny nato jsme začali soutěžit. Kategorie starší měla v odpoledním programu Požární útok CTIF, poté požární útok s vodou a štafetu CTIF 
400 m. Přihlášení dobrovolníci mohli běžet přebor jednotlivce. Na večer se začala stahovat mračna a my byli rádi, že již nemusíme stát fronty 
a máme volno. Každý měl volnou zábavu (menší děti hrály na babu či na schovávanou, nebo seděly ve stanu a povídaly si). Večer pořadatelé 
připravili opět diskotéku. Pouštěli písničky všeho druhu, tančili dospělí i děti. Po 23:00 hodině došlo na večerku a všichni se odebrali ke stanům    
a do spacáků. V brzkých ranních hodinách začali někteří jedinci všechny budit. Po vydatné snídani následovaly požární útoky - II. pokusy mladší  
i starší kategorie, požární útok CTIF - starší, II. pokus, štafeta požárních dvojic - mladší i starší kategorie, štafeta 4x60 m - kat. starší i mladší. Vše 
se nám podařilo odběhnout velice rychle. Po chutném obědě jsme již tradičně čekali na doběhnutí všech štafet a jejich pokusů, a dále na výsledky. 
Okolo 15 hodiny jsme se vraceli k domovům :-).

ML: 12. místo
ST: 6. místo

Výlet mladých hasičů do Sázavského údolí
 V pátek 25.6.2010 uspořádalo SDH výlet do Sázavského údolí pro mladé hasiče. Zváni byli i rodiče. Několik lidí se svezlo na koňském 
povozu vedeném Mírou Duškem, který vezl veškeré občerstvení potřebné k našemu výletu :-). Zbytek vyrazil na kole. Cyklotrasa vedla přes Mari-
ánskou horu a po modré značce do Lanškrouna, dále z Lanškrouna opět po cyklostezce do Albrechtic a z ní směr Sázavské údolí. Při cestě jsme 
se zastavili na malé nanukové občerstvení. Po příjezdu na místo jsme všichni společně rozdělali oheň, připravili si pruty a párky na opékání. Po 
jídle vyrazily některé děti k řece - na granáty. Ostatní si poseděli u ohýnku. Okolo 19:00 hod. večerní jsme odjížděli směr hasičská zbrojnice HČ. 
Musím říci, že výlet byl opravdu skvělý a všichni byli spokojeni a příjemně unaveni. I ti nejmenší z nás byli nadšení. Doufám, že si něco podobného 
znovu zopakujeme :-).
	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 R. Marková ml.

Přidejte se k nám i Vy a Vaše ratolesti! Začínáme na konci srpna!
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Besedy Klubu důchodců   

	 27.5.
Ve čtvrtek 27. května jsme se vydali na autobusový zájezd. Vyjeli jsme      
v 9 hodin do Olomouce. Zde jsme si prohlédli Klášterní Hradisko. Je to 
jeden z největších klášterů v Evropě a nejstarší na Moravě - z druhé 
poloviny 11. století. V jeho prostorách nyní sídlí vojenská nemocnice, 
historické místnosti jsou přístupné veřejnosti. Prohlédli jsme si kostel 
sv. Štěpána, vojenskou knihovnu, slavnostní sál, vystoupili jsme na věž, 
obdivovali jsme rozlehlost budov a nádheru všech místností. Pak jsme 
odjeli do středu Olomouce. Samostatně jsme si prohlédli obě náměstí, 
sloup Nejsvětější trojice, orloj, radnici, Moravské divadlo. Dalším cílem 
byl Brodek u Přerova. Vyslechli jsme si vyprávění o vzniku a působe-
ní zvonařské díly paní Tomáškové-Dytrychové, prohlédli jsme si dílnu, 
viděli část výroby zvonu, obdivovali jsme hotové výrobky a vyslechli si 
zvonkohru. Posledním místem našeho výletu byly Samotišky, kde jsme 
si v rodinném domku jednoho sběratele mohli prohlédnout bohatou 
sbírku krásných loutek. Náročný den jsme zakončili večeří v restauraci 
v Samotiškách. V osm hodin jsme dorazili do Horní Čermné. Všem se 
výlet moc líbil, hodně jsme toho viděli, vše bylo dobře připraveno.

	 11.6.
Na besedu přišlo jen 26 důchodců (bylo velké horko, sušilo se seno). 
Hostem byl radní Pardubického kraje pan Petr Šilar. Během besedy 
nám objasnil některé zvláštnosti a problémy kolem kanalizace odpad-
ních vod v obci, informoval nás o narůstání průmyslového odpadu. Dále 
se hodně mluvilo o zákonu  o ochraně přírody a jeho praktických dopa-
dech, o využívání větrných  a fotovoltaických elektráren. Důchodci měli 
mnoho otázek, tato problematika byla pro všechny hodně zajímavá.

	 22.6.
Důchodci z Dolní Čermné nás pozvali na úterní odpoledne 22. června 
do kempu v Dolní Čermné. Bylo poměrně chladno na posezení venku, 
proto se vše odehrávalo uvnitř. Z Horní Čermné přijelo 24 důchodců. 
Odpoledne mělo zábavný program. Z každého klubu soutěžilo jedno 
družstvo v disciplínách hod míčkem, pletení copů, navlékání silné nitě 
do jehly s malým ouškem, balení do papíru. Hrála i hudba - harmonika 
a kytara, zpívalo se. Ani občerstvení nechybělo. Setkání mělo výbornou 
atmosféru, všichni byli spokojení, veselí.

	 25.6.
Besedy se zúčastnilo 35 důchodců. Program zajistila paní Blanka Jež-
ková. Čerpala materiál z kroniky pana Františka Šilara o Červeném kříži. 
Nejdřív podrobně vyprávěla o dorostu ČK. Vznikl ve škole, pečoval       
o hygienu ve školních budovách (botníky, umyvadla, ručníky, užívání 
osobní míry a váhy, soutěž v očkování školní mládeže). Dále se zamě-
řila na práci jednotlivých pracovníků ČK. Z Nepomuk to byla paní Marta 
Marková, dobrovolná sestra, členka ČK od roku 1954. Hodně mluvila 
o obvodním lékaři z Dolní Čermné, MUDr. Bedřichu Utíkalovi, o jeho 
životě a práci, o zakládání organizací ČK, o propagaci dobrovolného 
dárcovství krve. Nakonec se zaměřila na porodní babičky, ocenila jejich 
zásluhy v péči o těhotné ženy, jejich obětavost a nenáročnost. Beseda 
vzbudila u posluchačů zájem, mnozí si na hodně událostí vzpomněli.

	 	 	 	 	 V.D.

	 2.4.
Besedy se zúčastnilo 28 důchodců. Přednášela Věra Dušková, téma-
tem byly kroniky obce Horní Čermná. Důchodci si mohli prohlédnout 
nejstarší zápisy z roku 1859, z let dvacátých a třicátých, které psali 
kronikáři Jan Coufal a Vincenc Vašíček. V. Dušková připravila přehled 
událostí z let 1960-1962, které zachytil kronikář František Šilar a let 
1977-1978, které zpracoval kronikář Bohuslav Kohout. Události z kro-
nik posluchače zaujaly, mnohé z nich si připomněli a obnovili v paměti. 
Škoda, že více než 20 let není v kronikách podchyceno.

	 16.4.
Tato beseda byla celoobecní, přišlo 80 důchodců. Konala se jako 
obvykle v sále sokolovny. Obecní zastupitelstvo zajistilo kulturní pro-
gram - opět zazpíval pěvecký sbor Čermáček pod vedením paní učitel-
ky Lenky Maťátkové. Po tomto příjemném zpestření programu dostali 
všichni důchodci pohoštění. Představitelé obce - J. Kittner, P. Sokol      
a M. Balcar - odpovídali na dotazy a připomínky, týkající se života                  
v obci. Nejvíce dotazů byla na kanalizaci obce, úpravu cest. Mnoho 
akcí není možné uskutečnit pro nedostatek financí.

	 23.4.
Na tento pátek byli pozváni důchodci na společné setkání do Jablon-
ného nad Orlicí. Zde se setkali v sále hotelu U Dubu se svými přáteli 
z okolí. Místní důchodci připravili pěkný kulturní program - zatancovali. 
Nechyběla ani tombola a občerstvení. K tanci i poslechu hrála hudba 
Svatebčanka. Setkání bylo velmi pěkné, srdečné, nikomu se nechtělo 
odcházet.

	 30.4.
Na besedu přišlo 41 důchodců. Téma bylo zajímavé - bezpečné cho-
vání v nebezpečném věku (ve stáří). Přednášela tisková mluvčí Policie 
ČR Bc. Iveta Lehká z Ústí nad Orlicí. Vyslechli jsme mnoho informa-
cí, jak se nenechat ošidit různými podvodníky, zloději, jak chránit svůj 
majetek, peníze. Je třeba vyhýbat se osamělým místům, nestat se obě-
tí, zachovávat pravidla silničního provozu. Velmi názorné bylo promí-
tání filmu, kde bylo upozorněno na nejčastější chyby v nebezpečných 
situacích. Všem se beseda líbila.

	 14.5.
Dostavilo se 42 důchodců. Po obvyklých činnostech, jako je úvodní 
písnička, blahopřání k narozeninám, aktuální události a zajímavosti ze 
světa, jsme se přesunuli do sousedního sálu. Zde jsme zhlédli vystou-
pení dívčího tanečního souboru Sluníčko z Lanškrouna. Michaela a 
Monika Kroulíkovy z Horní Čermné s nimi nacvičily několik tanečních 
vystoupení. Dívky přednesly pěkné básničky o maminkách. Všechno 
bylo dobře připravené, všichni tleskali. Po tomto vystoupení se pokra-
čovalo v programu v jídelně. Členové klubu si připravili své příspěvky 
zaměřené na Den matek i k současným událostem.

	 24.5.
V pondělí 24.5. navštívilo 31 důchodců z Horní Čermné společné 
setkání v Horním Třešňovci. Čekal na ně opět pěkný program, místní 
se dobře připravili. Předvedli ukázky nejlepších výstupů z programů 
minulých setkání. Sklidili zasloužený potlesk. Dále se postarali o pěk-
nou tombolu, výborné pohoštění, dobrou pohodu. Hudba Svatebčanka 
přispěla k výborné náladě všech účastníků.
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Počasí v roce 2009
 V r. 1976 bylo v našem okrese založeno 20 meteorologických stanic. Jejich výsledky slouží pro potřeby zemědělství Jejich porovnávání 
je jednou měsíčně odesíláno do Agroeka Žamberk, kde jsou sumarizovány. Od jejich založení uplynulo tedy už 36 roků, a tak není divu, že jich 
nyní pracuje jen sedm. 13 stanic už zaniklo a většinou proto, že jejich obsluhovatelé zemřeli, a nebo nejsou schopni už obsluhu stanic vykonávat.  
A noví obsluhovatelé se jen velmi těžko získávají.
 Mezi zaniklými stanicemi mimo jiné je nejníže položená stanice Slatina - 280 m a tři nejvýše položené: České Petrovice 675 m, Jamné 
n.Orl. - 643 m a Cotkytle 625 m nad mořem. Rozdíl mezi nejvýše a nejníže položenou stanicí je 395 m.
Výsledky měření

Teploty vzduchu (C0)
min max prům. dlouhodobý prům.

Dolní Lipka -22,0 30,0 6,6 6,5
Podlesí -18,5 31,5 8,6 8,2
Horní Čermná -19,0 31,7 8,6 8,2
Kunvald -19,0 31,0 7,7 6,8
Svatý Jiří -18,5 30,6 9,2 8,2
Žamberk -21,8 31,1 8,0 7,8
Průměr -19,8 31,1 8,0 7,4

V Kameničné se teplota vzduchu neměřila
 Nejnižší denní teplota byla v Dol. Lipce -22,0 C, nejvyšší v Žamberku +31,9 0C. Nejvyšší prům. roční teplotu naměřil Svatý Jiří +9,2 0C, 
nejnižší Dolní Lipka +6,6 0C.

Srážky mm/m2

Dlouhodobý prům. Počet srážkových dní
Dolní Lipka 866,2 900,8 187
Kameničná 829,1 763,3 180
Podlesí 712,6 627,7 145
Horní Čermná 768,4 756,2 163
Kunvald 715,2 796,6 147
Svatý Jiří 789,2 713,8 171
Žamberk 857,6 798,4 192

Mimo Dolní Lipku a Kunvald spadlo na ostatních stanicích více srážek než je dlouhodobý průměr.
 Sluneční svit měří pouze stanice Žamberk. V r. 2009 tam slunce svítilo 1596,6 hod. a dlouhodobý průměr je 1707,3 hod.

Stručná charakteristika počasí v r. 2009
Uplynulý rok 2009 nebyl tak teplý jako ty dva předcházející, ale převažovalo v něm období s nadnormální teplotou. Jeho charakteristickým rysem 
byly prudké přechody mezi ročními obdobími. Na přelomu března a dubna po dlouhém předjarním období nastoupilo téměř léto, v půlce října          
z léta obrovské ochlazení a skluz přímo do zimy. Teprve pak jsme zažívali skutečný průběh podzimu. Ten skončil v půli prosince, kdy přišly týden 
trvající silné mrazy.
 Informace jsme čerpal z Meteorologického bulletinu, který zpracoval Agroeko Žamberk.
Ještě k letošnímu květnu. Byl poměrně dost chladný a bohatý na vláhu. Spadlo 159,2 mm/m a byl tak překonán rekord z května 1965, kdy spadlo 
146,7 mm/m. Nejmenší květnové srážky byly v roce 1998 - 23,2 mm/m.       Č. Mareš

Počasí v červnu
Srážky: Spadlo 58,2 mm/m v 6 srážkových dnech. Je to nejméně srážkových dnů od r. 1964. Nejvíce jich bylo v červnu 1987 - 23 dní. Největší 
srážky byly v červnu 1964 208,2 mm/m. Bylo to v r. 1964, kdy noční bouřka 6. června vydala 107 mm/m, což je do dneška nejvyšší úhrn srážek za 
den. Nejméně napršelo v r. 1994, a to pouhých 11,3 mm/m. Dlohodobý prům. června činí 91,6 mm/m, čili měsíc byl spíše suchý. Nejvíce srážek 
spadlo 2. června, a to 24,0 mm/m.

Teplota: Dlouholetý průměr června je 14,8 0C. Letos jsme prům. měsíční teplotu nepočítal. Nejteplejší byl červen 2003 18,7 0C, nejchladnější v r. 
1995 s 12,5 0C. Nejvyšší denní teplota byla 11.6. +30,9 0C, což byl zároveň první letošní tropický den. Nejnižší teplotu jsem naměřil 24.6. +6,5 0C. 
Nejvyšší denní teplotu 29. června 1994 +32,3 0C, naopak nejnižší 1.6.1977 -3,2 0C.
V červnu bylo 7 letních dní. Zalistoval jsem v záznamech a zjistil jsem, že v červnu 2000 bylo dokonce 17 letních dní. Kdyby to nebylo napsáno, 
tak bych tomu ani nevěřil. Tolik stručně o průběhu počasí v letošním červnu.
Pozn.  Letní den - teplota dosáhne 25 0C
 Tropický den - teplota dosáhne 30 0C.         Č. Mareš
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Co se děje v létě v Orlických horách a Podorlicku?

Cestovní agentura Orlické hory a Podorlicko připravila pro obyvatele regionu a turisty několik nevšedních zážitků. Až čtyři dny v týdnu 
můžete cestovat za krásami a zajímavostmi, které jen tak běžně v nabídce nenajdete.

Každou  červencovou a srpnovou neděli je pro děti nachystáno pohádkové putování. Udělejte si neděli sami pro sebe a pošlete vaše děti 
s námi prožít pohádkový den. Uvidí říši skřítků, vykoupou se s vodníkem Broumarem a stanou se účastníky pohádkového odpoledne na tábořišti 
Vochtánka.
Co musíte udělat? Zvednout telefon, zavolat na bezplatnou linku 800 10 15 20, nahlásit termín výletu, jméno a věk dítěte a místo odkud bude 
nastupovat.
Naši dispečeři Vám řeknou, aby si Vaše ratolest vzala plavky, ručník a malé pití. Vy jí potom celý den neuvidíte  :-). 
Místa nástupu: Letohrad, Žamberk, Kunvald, Rokytnice, Pěčín, Javornice, Rychnov, Solnice, Dobruška, Opočno
Cena: 230,- Kč (celodenní dozor, soutěžní kartičky, vstup na koupaliště, 2x jídlo + pití)
Věk: od 4 let dle samostatnosti dítěte a uvážení rodičů
Pokud dáte dohromady celou skupinu – tj. 14 dětí, přijedeme pro Vás i na místo mimo jízdní řád! DOPRAVA ZDARMA !!!

Pro milovníky tradic a řemesel jsou zde prázdninové čtvrtky. Tuhle něco ochutnám, támhle zkusím něco vyrobit. Na vlastní oči, nosy i pusy 
vyzkoušíte produkty mistrů řemesel z Orlických hor a Podorlicka. Čekají Vás nevšední exkurze v pražírně kávy, kovolitectví, pivovaru. Navštívíte 
muzeum železnice a nádherné autentické dílny.
Výlet je určen pro 14 osob, pro které přijedeme kamkoliv po regionu včetně Hradce Králové a Pardubic. Doprava je také do určitého 
počtu kilometrů zdarma
Cena: 349,- Kč (exkurze pražírna kávy + ochutnávka, exkurze kovolitectví + dárek, exkurze pivovar s obědem a ochutnávkou, prohlídka muzea 
železnice, ochutnávka medoviny, exkurze dílny + nápoj, průvodce)

Tím ale nekončíme, dále pro Vás připravujeme výlet pro milovníky vojenské historie. Kam až dojely tanky? Střílelo se? To vše a mnohem více 
ze zákulisí války v česko-polském příhraničí si vyzkoušíte na vlastní kůži v bojovém vozidle s kusem žvance z polní kuchyně každé prázdninové 
úterý.

Jste zatvrzelí sportovci? Je libo naučit se na bruslích? Nebo se projet na kolech po nově upravených cyklostezkách? To vše a mnohem více 
nabízí ve svém království Orlická cyklo a inline královna. Společně navštívíme jedno z nejimpozantnějších muzeí v regionu – jak jinak než to 
řemesel v Letohradě a dále již budeme pokračovat sportovním výkonům vstříc – o červencových a srpnových sobotách.

Celý projekt podpořil Královéhradecký kraj!

Všechny informace: 
Cestovní agentura Orlické hory a Podorlicko
Panská 1492
516 01 Rychnov nad Kněžnou
494 322 052, 774 125 014
sutova@dsohp.cz
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V měsících srpnu a v září oslaví narozeniny tito naši čtenáři:

 92 let Josef Marek z HČ 52     83 let Zdeněk Coufal z HČ 235
 82 let Václav Vávra z HČ 182     80 let Dobřenka Vystrčilová z HČ 229
 70 let František Faltus z HČ 164     65 let Jarmila Hajzlerová z Nep. 5
 55 let Miloslava Slodičáková z Nep. 10    50 let Věra Kubcová z Nep. 14
 50 let Miloslav Fišar z HČ 115
	
Čtenáři mimo naši obec:

 90 let Jiřina Schupplerová, Zábřeh n. M.    80 let Stanislav Vilímek, Choceň
 91 let Bohuslav Felcman, Praha-Háje    85 let Ing. Miroslav Merta, Praha-Vršovice
 	  	
Zlatá svatba: Zdeněk a Hedvika Špačkovi z HČ 200    Václav a Růžena Novákovi z HČ 132   
	 	
Srdečně blahopřejeme!

Dne 8. července 2010 zemřela náhle ve věku 89 let paní Jarmila Faltejsková z HČ 292. Poslední rozloučení se konalo 19.7. v obřadní síni                     
v Lanškrouně.

Dne 10.7. 2010 ve věku 67 let zemřela dlouholetá čtenářka našeho Zpravodaje paní Hana Poláková, rozená Marková, z Hradce Králové.
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KONCERT ŽÁKŮ ZUŠ J. PRAVEČKA  A HOSTŮ

 V jednom z posledních červnových dní, kdy už děti postupně odkládají své školní i mimoškolní povinnosti a kdy se spolu se svými rodiči, 
dalšími blízkými a i s učiteli nadechují předprázdninové a už skoro prázdninové atmosféry, se konal v místním kostele koncert žáků Základní 
umělecké školy J.Pravečka v Lanškrouně a hostů (přesně to bylo v pondělí 28. června).   Na úvod bych ráda vložila malou poznámku: děti, které 
se chtějí zde v Čermné věnovat ve svém volném čase umění, mají pěkný a velký výběr - mohou navštěvovat řadu kroužků při naší škole (hra na 
flétnu, sborový zpěv, keramika, tanec, výtvarné činnosti, paličkování) a  kromě toho se mohou také stát žáky základních uměleckých škol, kde 
mohou volit ze hry na hudební nástroj, sólového zpěvu, tance, výtvarných a dramatických oborů. Máme v Čermné velkou výhodu, že při místní 
ZŠ má lanškrounská ZUŠ své odloučené pracoviště. Každé pondělí zde paní učitelka Střechová vyučuje místní děti hudební nauce a některé              
z dětí pak i hře na flétnu nebo klavír. Většina dalších děti pak dojíždí přímo do ZUŠ v  Lanškrouně.
 Účinkující koncertu, o kterém chci psát, vystoupili ten den dvakrát: dopoledne pro žáky a učitele místní školy, večer pak pro veřejnost. 
Při koncertě, který připravila a vedla paní učitelka Střechová, za což jí náleží veliké poděkování, vystoupilo celkem 25 (především místních ale 
i hostů) dětí a dospívajících, kteří se učí hrát na svoje hudební nástroje pod vedením řady učitelek a učitelů. Někteří hráli sólově s doprovodem 
klavíru, zazněly také kytarové duety a klavírní čtyřruční skladby, početnější obsazení mělo vystoupení devíti dívek navštěvujících kroužek hry na 
flétnu při místní ZŠ pod vedením p.uč.Maťátkové a soubor čtyř zobcových fléten pod vedením p.uč. Obrové. Z nástrojů jsme tak mohli tentokrát 
naslouchat zvukům varhan, klavíru, zobcových fléten, příčné flétny, klarinetů, keyboardu, houslí, violoncella a kytar a to v řadě různých písních   
a skladeb.
 Všichni účinkující si zaslouží velikou pochvalu. Uchopit hudební nástroj do ruky, naučit se vyloudit z něj ten správný tón, spojit tóny            
do melodie tak, aby zněly lahodně uším posluchačů, to vyžaduje veliké a dlouhodobé úsilí a vytrvalost. Vystupující nám předvedli to, co se naučili 

– někdo zatím za jediný rok, někdo už třeba za pět, deset i více let. Všichni muzikanti hráli moc pěkně, s chutí a nasazením, nám posluchačům    
a snad i sami sobě pro radost. Ráda bych jim popřála, aby jim jejich snaha a píle vytrvala i po prázdninách a aby jim hudba dělala radost, kterou 
mohou prostřednictvím svého umění šířit dál druhým lidem. Díky patří jejich učitelkám a učitelům, kteří dětem nejen předávají svoje dovednosti 
a učí je hrát (zpívat, tančit....), ale učí je také soustředění, vytrvalosti a věnují jim svoji pozornost v osobním vztahu.

	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 Tereza Kellerová
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Příspěvky našich čtenářů za měsíc červen 2010:

Duškovi z Jablonného n.Orl., Kmeť Petr z HČ 80, Borkovi z HČ 284, Šilarová Eva z HČ 308, Ptáčkovi z HČ 285, Marek Josef z Prahy, Markovi z 
HČ 168, Vilímkovi z Chocně, Balcarová Věra z HČ 181, Špačkovi z HČ 200, Petříková Eva z HČ 80, Marešovi z HČ 264, Suldovských z HČ 16, 
Suldovská Libuše z Lanškrouna, Jansová Lidmila z HČ 119, Bendová Alena z Prahy-Smíchova, Fialová Věra z Prahy, Jansovi z HČ 145, Lešika-
rovi z HČ 79, Balcar Milan z Prahy 6, Jansová Zdenka z HČ 320, Markovi z HČ 242, Hajzlerovi z HČ 282, Prokopec Pavel z České Lípy

Z vítání občánků, které se konalo 25.4. 2010
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